# Inno Space

# **TechEd Network Partnership**

ONE-STOP SOLUTION FOR NURTURING OUR FUTURE TECHED TALENTS



Ver. 20231101

HKPC Inno Space is dedicated to promoting TechEd STEAM education, creative thinking, innovation, and entrepreneurship by offering support to students, STEAM educators, local startups, makers, and designers. Partnering with schools and tertiary education institutes, leading STEAM educators and organizations, we provide a well-rounded TechEd STEAM teaching and learning solution.

To join our **TechEd Network**, below is a comprehensive **Partnership Scheme** tailored for STEAM educational institutions and university departments for your reference:

# **TechEd Network Partnership Scheme**

#### A. ALL-IN-ONE MAKER SPACE & TRAINING FACILITIES

- 1. FREE full year access to Inno Space
- 2. FREE admission to selected STEAM events happening in town<sup>1</sup>
- 3. FREE booking of Inno Space meeting room and equipment<sup>1</sup>
- 4. **50% OFF** on Inno Prototype machines training workshops<sup>3</sup>
- 5. FREE dedicated locker x1 at Inno Space
- 6. 50% OFF venue rental

(Inno Network, classrooms and computer rooms to hold TechEd events and workshops)

- 7. Advanced Maker Workshops conducted by HKPC1
- **B. EVENTS & PARTNERSHIPS 2**
- 1. Collaboration on TechEd STEAM activities with Inno Space
- 2. InnoPreneur Network events to meet with start-ups/SMEs
- Opportunities to showcase at Inno Space TechEd activities& Solution Shows
- 4. Invitation to jointly showcase with Inno Space at relevant Expos

\$15,000

PER INSITUTION/
UNIVERSITY DEPT 3

#### Remarks:

- 1. Prior booking is subject to availability and feasibility.
- 2. Additional service fee(s) may apply and are subject to discussion.
- 3. For Institution: covers staff only; For University Department: covers students and teaching staff
- 4. The membership will be valid for 12 months from the date of the full payment confirmed.

Phone: 2788 6118 Whatsapp: 6759 6140 Email: innospace@hkpc.org Website: innospace.hkpc.org

Address: Inno Space, 1/F, HKPC Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Hong Kong



Ver. 20231101

### Inno Space TechEd Network Partnership Scheme 2023/24 Application Form

## 2024/25 年度知創空間「創科教育網絡夥伴」報名表格

# Please study the following reminders before submitting the application form:

- Member should provide valid identification document before using Inno Space.
- 2. Membership and services cannot be transferred.
- Inno Space reserves the right to vary the offer of our services, we would inform all members if there is any changes.
- All fees paid are non-refundable and non-transferable to other services.
- Members should follow the regulations of Inno Space and we reserves the right to terminate any user's access and all fees paid are non-refundable.
- 6. Inno Space reserves the right to amend or change this code.
- In case of disputes, Inno Space reserves the rights of final decision.
- Detail of this membership agreement, please find http://u.hkpc.org/membership\_agreement

#### 請在報名前必須細閱以下事項:

- 1. 成員在使用本空間時必須提供證明為該校成員的有效文件。
- 2. 成員不能將本服務的名額轉讓。
- 3. 本空間保留最終修改服務細節的權利·如有任何修改·本空間將會就有關安排通知成員。
- 4. 所有已收取之費用不會發還,亦不能轉換為其他服務。
- 5. 成員必須遵守本空間的守則·否則我們有權終止該成員的權利·費用恕不退還。
- i. 知創空間保留最終制定、修改或取消任何守則的權利。
- 7. 如有任何爭議,知創空間將保留最終決定權。
- 8. 計劃詳情細則·請參閱 <a href="http://u.hkpc.org/membership\_agreement">http://u.hkpc.org/membership\_agreement</a>

We would like to subscribe to <b>the Inno Space TechEd Network Partnership Scheme 2024/25</b> 我們現同意參與 <b>2024/25</b> 年度知創空間「創科教育網絡夥伴」			
School/ Institution Information 學校/機構資料			
Name			
名稱			
Address			
地址			
Responsible Staff's Information 負責職員資料			
Name of Responsible Staff		Phone no. &	
聯絡人名稱		Mobile no.	
		電話及手提電話	
Title of Responsible Staff		Email	
聯絡人職稱		電郵	
School/Institution Chop	Signature of Authorised Representative		Date
學校/機構蓋印	獲授權代表簽署		日期

Please email the completed form and the softcopy of BR to <a href="innospace@hkpc.org">innospace@hkpc.org</a> with the subject line "Inno Space TechEd Network Partnership Scheme Application". We will contact you within 5 business days upon receiving the application.

請將已填妥的表格及公司註冊證副本電郵至 <u>innospace@hkpc.org</u>·電郵主題請註明為「參與知創空間創科教育網絡夥伴」·我們在收於收到報名表後的 5 個工作天內聯絡貴校/機構。

Phone: 2788 6118 Whatsapp: 6759 6140 Email: innospace@hkpc.org Website: innospace.hkpc.org

Address: Inno Space, 1/F, HKPC Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Hong Kong

# Inno Space知創空間

# 創科教育 網絡夥伴

培育未來技術人才的一站式解決方案



Ver. 20231101

香港生產力促進局 (HKPC) 知創空間致力推動創科教育、啟發創意思維、促進創新和創業,為學生、STEAM 教育工作者、本地初創企業、創客和設計師提供支援。知創空間連繫各中、小學和大專院校、 STEAM 教育工作者和業界 翹楚,設計全方位支援的創科教育解決方案及應用。

請參閱以下根據 STEAM 教育機構和各大專校院度身定制的**全方位創科教育網絡夥伴計劃**,並成為我們創科教育網絡夥伴的一份子:

# 創科教育網絡夥伴計劃

### A. 一站式創客空間和培訓設施

- 1. 全年免費使用知創空間
- 2. 免費參加創科教育活動 1
- 3. **免費**預約使用知創空間會議室及設備<sup>1</sup>
- 5. 知創空間**免費**專用儲物櫃 x1
- 6. 場地租賃特別 50%折扣優惠 (租用知創空間 Inno Network、標準課室 及 電腦課室 以舉辦創科教育活動和研討會)
- 7. 生產力局舉辦的進階創客工作坊 1

## B. 活動與夥伴合作<sup>2</sup>

- 1. 與知創空間合作舉辦創科教育活動
- 2. 與初創企業/中小企業會面的知創企業家網絡活動
- 3. 有機會獲邀在知創空間創科教育活動和解決方案展示
- 4. 與知創空間在相關展會上聯合展示

#### 備註:

- 1. 須要提前預約,視供應情況和可行性而定
- 2. 須支付額外服務費並以另行報價為準
- 3. 機構:僅服務適用教職員; 大學部門:服務適用學生和教職員工
- 4. 會籍有效期由確定款項全額支付日起計算,為期 12 個月

Phone: 2788 6118 Whatsapp: 6759 6140 Email: innospace@hkpc.org Website: innospace.hkpc.org

Address: Inno Space, 1/F, HKPC Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Hong Kong



每間機構/學校3